
P R O T O K Ó Ł  Nr LVII/14

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa

odbytej w dniu 30 czerwca 2014r.

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie

Godzina rozpoczęcia:  13: 00

Godzina zakończenia: 17: 10

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa -

Pan  Ryszard  Gubernat. Stwierdził,  że  na  stan  15  radnych  Rady  Miejskiej

obecnych  jest   11  radnych,  czyli  ustawowa  większość  do  podejmowania

prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego 
protokołu.
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości :

- Burmistrza Mieroszowa – Andrzeja Laszkiewicza,

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier,

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek,

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego.

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

1.Otwarcie sesji.

2.Przedstawienie porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

4.Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  zapytania

Radnych.

5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa.

6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
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7.Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia sprawozdania

finansowego za 2013r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów

za 2013r.:

a)Opinia Komisji Ogólnej o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z wykonania
budżetu gminy Mieroszów za 2013r. i informacją o stanie mienia jednostki.
b)Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu finanso-
wym 
i sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2013r. oraz informacją 
o stanie mienia jednostki.
c)Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz   ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów oraz
informacją o stanie mienia jednostki.
d)Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia  absolutoriom  Burmistrzowi
Mieroszowa.
e)Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa.
f)Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu gminy Mieroszów za 2013r.
g)Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r.
wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2013r.
h)Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa.

8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2014r.

9.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  zmian  do  Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2014-2018.

10.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  Rocznego  Programu

Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014.

11.Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy

Komisji Ogólnej na II półrocze 2014r.

12.Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy

Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2014r.

13.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

14.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

15.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

16.Zakończenie obrad.
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Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz  zwrócił  się  z  prośbą  o

zamieszczenie  w  pkt.  7  porządku  obrad  tematu  dotyczącego  prezentacji

przedstawionej przez firmę Polski Solar,  dotyczącej  możliwości budowy farmy

fotowoltaicznej na terenie Mieroszowa.

Rada Miejska przyjęła propozycję Pana Burmistrza 11 głosami „za” ( jedna osoba

nieobecna podczas głosowania).

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  Pani  Justyna  Pichowicz złożyła

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 14 Sprawozdanie z kontroli w

zakresie  realizacji  zaleceń Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonych w

2013 roku.

Wniosek  został  przyjęty  11  głosami  „za”  (  jedna  osoba  nieobecna  podczas

głosowania ).

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, 

że protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag.

Protokół z LIVI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 maja 2014r. został przyjęty 

10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2„wstrzymującymi się” .

Ad.4.Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w okresie  międzysesyjnym –

zapytania  Radnych omówił  Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej

Laszkiewicz.
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Nie było pytań do sprawozdania.

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu.

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz.

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu.

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska zwróciła  się  z  prośbą  o  spowodowanie

naprawy nawierzchni drogi w Golińsku obok posesji P. Grzymisławskiego.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska  zwróciła  się  z  prośbą  do  Burmistrza

Mieroszowa  o  interwencje  u  Policji  ponieważ  przy  ul.  Mickiewicza  jest

ograniczenie prędkości do 40 km a kierowcy tego ograniczenia nie przestrzegają.

Przydała by się kontrola prędkości na tym odcinku drogi.

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła uwagę, że kontener na zużyte meble

postawiony przy  ul.  Wiejskiej  w Mieroszowie  był  za  krótko i  mieszkańcy nie

mogli z niego w pełni skorzystać.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska przypomniała,  że  na  ostatniej  Komisji

zwróciła  się  z  prośbą  do  Burmistrza  z  prośbą  o  interwencje  w  sprawie

nieuporządkowanej nieruchomości obok sklepu Pana Grota.  Pracownik Urzędu,

który  przyszedł  na  oględziny  poinformował,  że  są  uwagi  dotyczące

funkcjonowania  sklepu.  Dlatego  jest  prośba  o  wyjaśnienie  tej  sytuacji,  bo  na
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pewno  chodziło  o  uporządkowanie  nieruchomości  obok  sklepu  a  nie  jego

funkcjonowanie.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz  zwróciła  się  z  pytaniem  czy  po  ostatniej

Komisji,  na której były omawiane strefy uzdrowiskowe w Sokołowsku, zostały

rozesłane  zapytania  o  cenę  wykonania  opracowania  dotyczącego  stref

uzdrowiskowych w Sokołowsku.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem kiedy będą wykaszane

tereny zielone w Sokołowsku.

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki zwrócił  się  z  pytaniem  czy  są  jakieś  ustalenia

dotyczące  udzielania  pomocy  mieszkańcom  domu  przy  ul.  Hożej,  który  po

wybudowaniu hali sportowej jest notorycznie zalewany po opadach deszczu.

Radny - Pan Piotr Brzęcki  zwrócił się z prośbą o spowodowanie postawienia

tablicy informacyjnej, że przy ul. Kwiatowej jest przejście graniczne w kierunku

do Skalnego Miasta.

Radna  –  Pani  Katarzyna  Wolska zwróciła  się  z  pytaniem  czy  jest  jakaś

informacja z RGZW dotycząca naprawy murku oporowego potoku Sokołowskiec

w Sokołowsku.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą o zainteresowanie posesją

Państwa Olszamowskich ponieważ jest ona bardzo zdewastowana przez osoby z

zewnątrz.
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Radny  –  Pan  Ryszard  Sierakowski zwrócił  się  z  prośbą  o  spowodowanie

uruchomienia jednego kursu komunikacji do sołectwa Łączna dla mieszkańców i

turystów.

Ad.7.Prezentacja  dotycząca  możliwości  budowy  farmy  fotowoltaicznej  na

terenie Mieroszowa.

Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz poinformował,  że  na

kanwie  wcześniejszego spotkania roboczego z firmą, został przygotowany projekt

inwestycyjny,  dotyczący  budowy  farmy  fotowoltaicznej  w  Mieroszowie.  W

związku  z  tym,  na  dzisiejszym  posiedzeniu  przedstawiciele  firma   POLSKI

SOLAR przedstawi ten projekt.

Prezes Zarządu POLSKI SOLAR S.A - Pan Jacek Ryński przedstawił projekt

inwestycyjny w formie prezentacji.

Burmistrz  Mieroszowa –  Pan Andrzej  Laszkiewicz poinformował,  że  farma

miałaby powstać w Golińsku na terenie działki za ul. Słoneczną.

Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił  się  z pytaniem jakie korzyści  będzie

miała gmina z  farmy fotowoltaicznej.

Pan  Prezes  poinformował,  że  na  pewno  korzyścią  będzie  stały  przychód  do

budżetu gminy. Ponadto Mieroszów zyskałby wizerunek ekologicznej gminy. Przy

tego typu inwestycji nie ma ryzyka, że zobowiązania spółki dotknęłyby budżetu

Gminy, poza tym niskie koszty działalności oraz miejsca pracy.

Po  podjęciu  decyzji  przez  gminę,  kolejnym  etapem  będzie  podpisanie  listu

intencyjnego i podjęcie uchwały Rady Miejskiej. Następnie jest tworzona spółka

celowa, w której udziałowcem będzie gmina (51% udziałów ) i firma Solar (49
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%). Po zarejestrowaniu Spółka celowa pozyskuje działkę pod inwestycje w formie

dzierżawy  na  czas  funkcjonowania  przedsięwzięcia,  kolejnym  etapem  będzie

pozyskanie dotacji i wszystkich potrzebnych zezwoleń. Wszystkie czynności będą

trwały około roku. Budowa samej farmy trwa około 3-4 miesięcy.

Wpływ do budżetu gminy z tytułu powstania farmy to kwota 500 tys. zł rocznie.

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania finansowego za 2013r.  wraz ze sprawozdaniem z wykonania

budżetu gminy Mieroszów za 2013r.:

Ad.a)Opinia Komisji Ogólnej o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z wykona-
nia budżetu gminy Mieroszów za 2013r. i informacją o stanie mienia jednostki.

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że

sprowozdanie było omawiane na posiedzeniu Komisji Ogólnej i zostało zaopiniowa-

ne pozytywnie.

Ad.b)Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu finan-

sowym 

i sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2013r. oraz informacją 

o stanie mienia jednostki.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  –  Pan Ryszard  Gubernat odczytał  pozytywną

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu.

Opinia RIO stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu.

Ad.c)Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozda-
nia finansowego wraz   ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów
oraz informacją o stanie mienia jednostki.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz odczytała protokół

z kontroli wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2013 rok
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Protokół stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu.

Ad.d)Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi
Mieroszowa.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej poinformowała,  że  Komisjia  Rewizyjna  w

oparciu 

o ustalenia z kontroli, a podstawie art. 18 a ust. 1 pkt 3  ustawu z dnia 8 marca 1990 r.

o samorządzie gminnym ( dz. U. Z 2013r. Poz. 594 z późniejszymi zmianami) oraz

art. 270 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, Komisja Rewizyj-

na w wyniku głosowania 3 "za", 2 "przeciw", pozytywnie opiniuje sprawozdanie fi-

nansowe i sprawozdanie 

z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2013 r. i wnioskuje o udzielenie absoluto-

rium Burmistrzowi Mieroszowa

Ad.e)Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz odczytała pozy-

tywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku w sprawie udzielenia abso-

lutorium.

Opinia RIO stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu.

Ad.f)Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu gminy Mieroszów za 2013r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Ad.g)Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za
2013r. wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2013r.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że zgod-

nie z zapisem art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicz-

nych (Dz. U. z 2013 r., poz. 885, poz. 938 i poz. 1646 oraz z 2014 r.  poz. 379)  Rada
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Miejska Mieroszowa jako organ stanowiący zobligowana została do rozpatrzenia i za-

twierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym.

      Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Uchwała Nr LVII/272/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2014

r. w sprawie      zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 r. wraz ze

sprawozdaniem z wykonania  budżetu gminy Mieroszów za 2013 r.  została

podjęta 13 głosami "za", 0 "przeciw", 1 "wstrzymującym się".

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu.

Ad.h)Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszo-
wa.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poddał pod głosowanie

projekt uchwały informując, że zgodnie ze Statutem Gminy Mieroszów będzie to gło-

sowanie jawne imienne.

Uchwała Nr LVII/273/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2014

r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa została podję-

ta 12 głosami "za", 1"wstrzymującym się", 1 "przeciw".

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki,

Robert  Gałązka,  Ryszard  Gubernat,  Agnieszka  Kozłowska,  Anna  Macuk,

Agnieszka Mądrzak Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pi-

chowicz, Michał Sowa, Katarzyna Wolska.

Przeciw podjęciu uchwały głosował Radny – Pan Mieczysław Wujda.

Wstrzymał się od głosowania nad uchwałą Radny – Pan Ryszard Sierkowski.
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu.

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia

zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2014 r. omówiła  Skarbnik Gminy – Pani

Małgorzata Prasek, informując, że podstawą dokonania zmian w budżecie po

stronie dochodów jest umowa zawarta pomiędzy Gminą a Fundacją Spektra na

najem pomieszczeń świetlicy wiejskiej w Unisławiu Śl. na potrzeby realizacji

projektu.  Z  tego  tytułu  nastąpi  zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  70005

Gospodarka  gruntami  i  nieruchomościami §  0750  Dochody  z  najmu  i

dzierżawy  składników  majątkowych o  kwotę  280,00zł.  Środki  te  zostaną

przeznaczone na zakup materiałowi wyposażenia (§ 4210) na plac zabaw przy

przedszkolu „Słoneczko” w Unisławiu Śl.

W  związku  z  otrzymaniem  przez  Przedszkole  Miejskie  w  Mieroszowie

darowizn  na  zakup  i  montaż  placu  zabaw:  8.000,00  zł  z  KSS  Bartnica,

1.500,00 zł od firmy „Bakoma”, 1.000,00 zł od FWO „Camela” i 1.000,00 zł

od „Murillo” zwiększa się dochody w rozdziale 80104  Przedszkola § 0960

Otrzymane spadki, zapisy i darowizny w postaci pieniężnej o kwotę 11.500,00

zł.  Jednocześnie  zwiększa  się  wydatki  w  tym  samym  rozdziale  zgodnie  z

przeznaczeniem.

Darowizna  z  FWO  „Camela”  w  kwocie  1.000,00  zł  na  zakup  samochodu

ratowniczego dla OSP  w Mieroszowie jest powodem zwiększenia dochodów

w rozdziale  75412  Ochotnicze  straże  pożarne  §  0960  Otrzymane  spadki,

zapisy i darowizny w postaci pieniężnej.

Publiczne  Gimnazjum  w  Mieroszowie  realizuje  program  edukacji

ekonomicznej „Na własne konto”. W związku z tym została przekazana przez

Europejski  Fundusz  Rozwoju  Wsi  Polskiej  dopłata  do  wynagrodzenia  dla

nauczyciela prowadzącego zajęcia w ramach projektu w wysokości 2.500,00 zł
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i zwiększone dochody w rozdziale 80110 Gimnazja  

§ 0970 Wpływy z różnych dochodów. Środki zostały przeznaczone na wydatki

w tym samym rozdziale.

W rozdziale 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 0970

Wpływy z różnych dochodów zwiększa się dochody o kwotę 93.924,00 zł, co

stanowi zwrot z Urzędu Skarbowego podatku VAT, wynikający z dokonania

korekt deklaracji podatkowych za rok 2011i wystąpienia nadpłaty. Kwota ta

zostanie wykorzystana na wydatki:  67.000,00 zł  w rozdziale 75023  Urzędy

gmin (miast  i  miast  na prawach powiatu) na wynagrodzenie dla Kancelarii

Prawnej  za  usługi  prawnicze  dotyczące  rozwiązań  optymalizacyjnych  w

zakresie rozliczeń podatkowych oraz 26.924,00 zł w rozdziale 60004 Lokalny

transport zbiorowy na zabezpieczenie kosztów organizacji kursów autobusów

z Wałbrzycha do Mieroszowa i Golińska w związku z podpisaniem z Gminą

Wałbrzych  porozumienia  międzygminnego  w  zakresie  lokalnego  transportu

zbiorowego.

Zmiany po stronie dochodów w rozdziale 75412 Ochotnicze straże pożarne są

spowodowane zmniejszeniem przewidywanych wpływów na dofinansowanie

zakupu  samochodu  ratowniczo–  gaśniczego  dla  OSP.  Gmina  na  ten  cel

otrzyma  z  Urzędu  Marszałkowskiego  87.000,00  zł.  Pozostała  planowana

kwota  zostanie  przekazana  bezpośrednio  na  rachunek  jednostki  straży

pożarnej.  Jednocześnie  zostały  dokonane  zmiany  dotyczące  wydatków  na

zakup samochodu strażackiego – plan wydatków został zmniejszony, a gmina

dofinansuje zakup przekazując dotację dla OSP w Mieroszowie.

Zmiany  w  planie  wydatków  są  spowodowane  głównie  zmianą  załącznika

inwestycyjnego i wprowadzeniem nowych zadań do realizacji:

W związku ze złożonym wnioskiem na projekt „Uporządkowanie gospodarki

wodno-  ściekowej  w  aglomeracji  Mieroszów”  wystąpiła  konieczność

przeniesienia  środków  z  zadania  w  rozdziale  01008  Melioracje  wodne

„Budowa sieci  wodociągowej  w Sokołowsku”  i  zwiększenia   wydatków w
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zadaniu  pn.  Budowa  urządzeń  kanalizacji  sanitarnej  i  wodociągowej

uporządkowanie gospodarki wodno- ściekowej w aglomeracji Mieroszów -

rozdział  90001  Gospodarka  ściekowa  i  ochrona  wód   §  6050  Wydatki

inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 20.000,00 zł. Realizację zadania

wydłuża się na rok 2015.

Po  przeprowadzeniu  drugiego  przetargu  nieograniczonego  na  realizację

zadania  Wykonanie zadaszenia sceny na Parkowej Górze w Mieroszowie

zachodzi  konieczność  zwiększenia  środków  -  zwiększenie   wydatków  w

rozdziale 92695 Pozostała działalność§ 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek

budżetowych o kwotę 4.300,00 zł.   

Ze względu na konieczność wykonania projektu zamiennego instalacji co w

budynku  Urzędu  Miejskiego  oraz  sprawowanie  nadzoru  inwestorskiego

niezbędne  jest  zwiększenie  planu  wydatków w  zadaniu  pn.  Modernizacja

instalacji  co w budynku Urzędu Miejskiego w Mieroszowie  w rozdziale

75023  Urzędy  gmin (miast  i  miast  na  prawach powiatu)  §  6050  Wydatki

inwestycyjne  jednostek  budżetowych   o  kwotę  7.000,00  zł.  W  tym  celu

zmniejsza  się   wydatki  inwestycyjne   w  zadaniu  pn.  Przebudowa  dachu

budynku  przy  ul.  Unisławskiej  2  w  Sokołowsku  w  rozdziale  70005

Gospodarka gruntami nieruchomościami.

W związku z rekomendacją do dofinansowania w wysokości 262.744,90 euro

z  EFRR(dofinansowanie  z  środków  Programu  Operacyjnego  Współpracy

Transgranicznej  Republika  Czeska  –  Rzeczpospolita  Polska  na  lata  2007 –

2013)   wprowadza  się  nowe  zadanie  inwestycyjnego  pn.   Rozwój

infrastruktury  turystyczno  -  rekreacyjnej  w  strefie   pogranicza

broumovsko  -  mieroszowskiego  -  IV  etap  -  wieża  widokowa na  Górze

Parkowej  w  Mieroszowie rozdział  92605  Zadania  w  zakresie  kultury

fizycznej§ 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych z kwotą 1.000,00

zł. Zadanie będzie kontynuowane w roku 2015.
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W  celu  usunięcia  zagrożenia  i  zapewnienia  bezpieczeństwa  należy

wprowadzić  zadanie  pn.  Wykonanie  zabezpieczenia  osuwiska  przy

budynku  kina  zlokalizowanego  przy  ul.  Głównej  w  Sokołowsku  i

zabezpieczyć plan wydatków 

w rozdziale  90078  Usuwanie  skutków klęsk  żywiołowych  §  6050  Wydatki

inwestycyjne jednostek budżetowych  w  wysokości 81.000,00 zł.  Na ten cel

zostały uruchomione środki z rezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe w

wysokości 60.000,00 zł 

i zmniejszony plan wydatków w rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe.

Dodatkowo,  aby  zabezpieczyć  niezbędne  kwoty  w  planie  na  wymienione

wyżej  wydatki  zmniejszono  plan  po  stronie  wydatków  w  rozdziale  70005

Gospodarka gruntami nieruchomościami § 4530 Podatek od towarów i usług o

kwotę 50.000,00 zł oraz uruchomiono pozostałe środki z rezerwy ogólnej w

wysokości 23.792,18 zł.

Zmiany  w  rozdziale  70005  Gospodarka  gruntami  i  nieruchomościami

dotyczące  zadania  „Remont  sali  spotkań  MCK  przy  ul.  Żeromskiego  28

polegają na dostosowaniu klasyfikacji – wydatki zaplanowano z czwartą cyfrą

paragrafu 7 i 9, a powinny być z cyfrą 0.

Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska

poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji

Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

W związku z zakończeniem dyskusji  w tym punkcie Przewodniczący Rady

Miejskiej    odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.
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Uchwała  Nr  LVII/274/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  30  czerwca

2014r. w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2014

r. została podjęta 12 głosami "za", 0 "przeciw", 2 "wstrzymującymi się".

Za podjęciem uchwały głosowali Radni

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu.

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian do

Wieloletniej  Prognozy Finansowej na lata 2014-2018 omówiła  Skarbnik

Gminy Mieroszów – Pani Małgorzata Prasek, informując że załącznik nr 1

– Przepływy pieniężne i kwota długu w niniejszej uchwale otrzymuje nowe

brzmienie,  w którym zaktualizowano dochody i  wydatki  w 2014r.  Zmiany

podyktowane  są  dostosowaniem  do  zgodności  planu  w  tym  zakresie  z

wielkościami ustalonymi w budżecie Gminy Mieroszów. Zmiana załącznika

zawierającego  wykaz  zadań  inwestycyjnych  planowanych  do  realizacji

spowodowała zmiany w załączniku przedsięwzięć:

1.W związku ze złożonym wnioskiem na projekt „Uporządkowanie gospodarki

wodno-  ściekowej  w  aglomeracji  Mieroszów”  wystąpiła  konieczność

wprowadzenia nowego zadania  pn.  Budowa urządzeń kanalizacji sanitarnej i

wodociągowej   -  uporządkowanie  gospodarki  wodno  –  ściekowej  w

aglomeracji Mieroszów którego realizację przewiduje się na lata 2014- 2015 –

zwiększenie wydatków 

o kwotę 20.000,00 zł w 2014r.

2.Ze  względu  na  konieczność  wykonania  projektu  zamiennego  instalacji  co  w

budynku Urzędu Miejskiego oraz sprawowanie nadzoru inwestorskiego niezbędne

jest zwiększenie planu wydatków w zadaniu pn.  Modernizacja instalacji co w

budynku Urzędu Miejskiego w Mieroszowie  o kwotę 7.000,00 zł. W tym celu

zmniejsza 
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się  wydatki inwestycyjne  w zadaniu pn. Przebudowa dachu budynku przy 

ul. Unisławskiej 2w Sokołowsku.

3.W związku z rekomendacją do dofinansowania w wysokości 262.744,90 euro

z  EFRR(dofinansowanie  z  środków  Programu  Operacyjnego  Współpracy

Transgranicznej Republika Czeska – Rzeczpospolita Polska na lata 2007 – 2013)

wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne, które będzie kontynuowane w roku

2015  pn.   Rozwój  infrastruktury  turystyczno  -  rekreacyjnej  w  strefie

pogranicza broumovsko - mieroszowskiego - IV etap - wieża widokowa na

Górze Parkowej w Mieroszowie z kwotą wydatków na 2014r 1.000,00 zł oraz w

2015r – 846.600,00 zł.

W zakresie wydatków bieżących został złożony do Euroregionu wniosek na

projekt  pn.  "Pod  jednym  dachem",  który  będzie  realizowany  przez

Mieroszowskie  Centrum  Kultury  wspólnie  z  partnerem  czeskim  Gmina

Mezimesti w okresie od 09. 2014r do 06.2015r. Wniosek został pozytywnie

zweryfikowany i zatwierdzony do dofinansowania, stąd zachodzi konieczność

uwzględnienia projektu w wykazie przedsięwzięć w Wieloletniej  Prognozie

Finansowej. Planowane do zrealizowania kwoty wydatków wynoszą: 

w 2014r – 65.000,00 zł i w 2015r – 114.305,00 zł.

W związku z  powyższym podjęcie  uchwały  w przedmiotowej  sprawie  jest
uzasadnione.

Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska

poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji

Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Gubernat otworzył

dyskusje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :
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Radny  –  Pan  Mieczysław  Wujda  zabrał  głos  w  sprawie  budowy  wieży

widokowej na Parkowej Górze.

Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz zauważył,  że

prowadzony nabór  wniosków dotyczył  turystyki,  nie  było możliwości  żeby

złożyć inny wniosek. Dlatego gmina Mieroszów wraz z partnerem czeskim

złożyła  wniosek  na  infrastrukturę  turystyczną.  Czesi  złożyli  wniosek  na

położenie nawierzchni na ścieżce rowerowej w miejscowości Viżnow a gmina

Mieroszów  na  wieżę  widokową.  Było  by  to  uzupełnienie  kompleksu  na

parkowej Górze.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier  poinformowała, ze w ramach tego

wniosku będą również przygotowane materiały promocyjne i film  o gminie.

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki  zwrócił  się  z  pytaniem  czy  w  ramach  tych

środków mógł być realizowany inny projekt.

Burmistrz  Mieroszowa zauważył,  że  to  musiało  się  wiązać  z  realizacją

wcześniejszych  etapów  i  wszystko  jest  realizowane  pod  tą  samą  nazwą  :

"rozwój  infrastruktury  turystycznej  na  pograniczu  polsko  –  czeskim  na

obszarze mieroszowsko – broumowskim".

Radny  –  Pan  Mieczysław  Wujda zauważył,  że  można  było  na  stałe

zamontować wyciąg narciarski na Parkowej  Górze,  bo okaże się na koniec

roku,  że  MCK nie  ma pieniędzy na zamontowanie  i  utrzymanie  w okresie

zimowym wyciągu.
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Burmistrz Mieroszowa poinformował, że ten wyciąg jest również zakupiony

ze  środków unijnych w ramach projektu  turystycznego.  Wyciąg  nadal  jest,

tylko jest  bez podporowy, w związku z tym musiał  być zdemontowany na

sezon letni.

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem kto będzie tą wieżę

monitorował.

Burmistrz  Mieroszowa poinformował,  że  będzie  rozszerzony  monitoring,

który jest obecnie zamontowany na Parkowej Górze.

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie, informując

jednocześnie, że będzie to głosowanie jawne imienne.

Uchwała Nr LVII/274/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2014

r. w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2014 r.

została podjęta 11 głosami "za", 0"przeciw", 2 "wstrzymującymi się" ( Radny

– Robert Gałązka nieobecny podczas głosowania ).

Za podjęciem uchwały głosowali :

Wstrzymali się od głosu :

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu.

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Rocznego

Programu  Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
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publicznego na rok 2014 omówiła  Z- ca Burmistrza Mieroszowa – Pani

Dorota  Bekier,  informując  że  w  związku  ze  stwierdzeniem  nieważności

Uchwały Nr XLVIII/229/13 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Rocznego

Programu  Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014

przez organ nadzoru Wojewody Dolnośląskiego przedkładam projekt Uchwały

Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie:  Rocznego  Programu  Współpracy

Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014.

Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska

poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji

Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku  z  powyższym Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  pojekt

uchwały 

i poddał go pod głosowanie.

Uchwała Nr LVII/276/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2014

r.  w  sprawie  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Mieroszów  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalność

pożytku publicznego na rok 2014  została podjęta 12 głosami "za", 

0 "przeciw", 0 "wstrzymującymi się".

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu.
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Ad.12.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie

zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Ogólnej  na  II  półrocze  2014  r.

omówiła  Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska,

informując że plan przedstawia się następująco :

L.p. Data sesji Temat posiedzenia

1. LIPIEC
Informacja o realizacji inwestycji w I półroczu 2014.
Informacja o realizacji przetargów publicznych 
za I półrocze 2014r.

2. SIERPIEŃ
1.Informacja  o  stanie  przygotowań  szkół  do  roku  szkolnego
2014/2015
2.Planowane inwestycje w 2015r.

3. WRZESIEŃ

1.Potrzeby jednostek organizacyjnych  gminy w aspekcie
projektu budżetu na 2015r.
2.Wnioski do projektu budżetu na 2015r.
3.Sprawozdanie  z  realizacji  „Akcji  Lato”  na  terenie
gminy.
4.Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2014r.

4.
PAŹDZIERNIK 1.Informacja o przygotowaniu do „Akcji zima”2014-2015.

2.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 
w gminie Mieroszów  w roku szkolnym  2013/2014.

5. LISTOPAD

1.Projekt budżetu na 2015r.
2.Podatki i opłaty lokalne na 2015r.
3.Informacja o realizacji budżetu gminy za trzy kwartały
2014r. ( część tabelaryczna).

6. GRUDZIEŃ
17.Plan pracy Komisji na I półrocze 2015r.
18.Uchwalanie budżetu gminy Mieroszów na 2015r.

Przewodnicząca  Komisji poinformowała  również,  że  plan  pracy  był

omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Uchwała Nr LVII/277/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2014

r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy na II półrocze 2014r. Została podjęta

12 głosami "za" (dwie osoby były nieobecne podczas głosowania).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu.

Ad.13.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie

zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  na  II  półrocze  2014  r.

omówiła  Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Justyna  Pichowicz

informując, że plan pracy przedstawia się następująco :

L.p. Miesiąc Temat posiedzenia

1. lipiec
Kontrola zarządzeń wydanych przez Burmistrza Mieroszowa 
w latach 2012-2013.

2.
sierpień

Analiza wykonania remontów i inwestycji w placówkach oświatowych Gminy 
Mieroszów w roku 2013 oraz I półroczu 2014r.

3. wrzesień
Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w 2013 r.

4. październik
Prawidłowość i celowość wydatkowania środków z funduszu sołeckiego 
Sołectwa Sokołowsko w 2013 roku.

5. listopad
Analiza kontroli zewnętrznych, które odbyły się w 2013 roku 
w Urzędzie Miejskim oraz jednostkach organizacyjnych.

6.
grudzień Plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2015 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Miejskiej- Pan Ryszard

Gubernat poddał pod głosowanie.

Uchwała  Nr  LVII/278/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  30  czerwca

2014r.  W  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  na  II

półrocze 2014 r. została podjęta 13 głosami "za"( jedna osoba nieobecna w

czasie głosowania ).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu.

Ad.14.Sprawozdanie  z  kontroli  w  zakresie  realizacji  zaleceń  Komisji

Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonych  w  2013  roku  mówiła

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

       Sprawozdanie z kontroli stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu.

Ad.15.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

Burmistrz  Mieroszowa – Pan Andrzej  Laszkiewicz poinformował,  że na

poprzedniej sesji odpowiedzi na pytania były udzielane na bieżąco.

Ad.16.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.
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W związku  z  prośbą  Radnej  –  Pani  Doroty  Błażejowskiej o  spowodowanie

naprawy  nawierzchni  drogi  w  Golińsku  obok  posesji  P.  Grzymisławskiego,

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że ta nawierzchnia jest co

jakiś czas uzupełniana.

W związku z prośbą Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej o interwencje u Policji

ponieważ przy ul. Mickiewicza jest ograniczenie prędkości do 40 km a kierowcy

tego ograniczenia nie przestrzegają.  Przydała by się kontrola prędkości na tym

odcinku  drogi  Burmistrz  Mieroszowa  poinformował,  że  ponownie  wystąpi  do

Komisariatu w tej sprawie.

W związku z uwagą Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej, że kontener na zużyte

meble postawiony przy ul. Wiejskiej w Mieroszowie był za krótko i mieszkańcy

nie mogli z niego w pełni skorzystać, Burmistrz Mieroszowa zauważył, że tutaj

nic  nie  można zrobić  więcej  ponieważ są  wcześniej  wywieszane ogłoszenia  w

jakim  czasie  i  gdzie  jest  prowadzona  "Akcja  rupieć".  Po  to  są  te  wszystkie

ogłoszenia,  żeby  mieszkańcy  mogli  się  wcześniej  przygotować.  Poza  tym  w

ZGKiM, w dniach roboczych jest czynny PSZOK.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska przypomniała,  że  na  ostatniej  Komisji

zwróciła  się  z  prośbą  do  Burmistrza  z  prośbą  o  interwencje  w  sprawie

nieuporządkowanej nieruchomości obok sklepu Pana Grota.  Pracownik Urzędu,

który  przyszedł  na  oględziny  poinformował,  że  są  uwagi  dotyczące

funkcjonowania  sklepu.  Dlatego  jest  prośba  o  wyjaśnienie  tej  sytuacji,  bo  na

pewno  chodziło  o  uporządkowanie  nieruchomości  obok  sklepu  a  nie  jego

funkcjonowanie.
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Kierownik  Referatu  GPIiOŚ  –  Pani  Iwona  Bukowska poinformowała,  że

rzeczywiście pracownik Urzędu był  z interwencją, ale chyba żle zinterpretował

prośbę o interwencję. Jeśli chodzi o tą nieruchomość obok sklepu, to jest ona w

prywatnych  rękach  i  tutaj  gmina  nie  ma  wpływu  na  jej  stan.  Stąd  też  było

domniemanie pracownika, że na tej działce zbierają się osoby pijące alkohol, które

zakłócają spokój.

Jedyne  co  gmina  może  zrobić  w  tym  wypadku,  to  zwrócić  się  z  prośbą  do

właściciela o właściwe zabezpieczenie nieruchomości.

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz czy po ostatniej Komisji, na której

były omawiane strefy uzdrowiskowe w Sokołowsku, zostały rozesłane zapytania o

cenę wykonania opracowania dotyczącego stref uzdrowiskowych w Sokołowsku,

odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Inwestycji i

Ochrony  Środowiska,  informując  że  w  tej  chwili  została  wszczęta  procedura

zapytania  o  cenę  ponieważ  wartość  zamówienia  nie  przekracza  30  tys.  Euro,

zapytanie będzie również skierowane do pana Kucharskiego.

Na pytanie   Radnej – Pani  Justyny Pichowicz  kiedy będą wykaszane tereny

zielone w Sokołowsku odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że

gmina te zadania wykonuje przy pomocy pracowników prac publicznych i jest to

realizowane na miarę możliwości.

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego czy są jakieś ustalenia dotyczące

udzielania pomocy mieszkańcom domu przy ul.  Hożej,  który po wybudowaniu

hali sportowej jest notorycznie zalewany po opadach deszczu odpowiedzi udzieliła

Kierownik – Pani Iwona Bukowska, informując że jedynym rozwiązaniem tego

problemu jest przeprowadzenie tam kanalizacji sanitarno – deszczowej.
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W  związku  z  prośbą  Radnej  -  Pana  Piotra  Brzęckiego o  spowodowanie

postawienia tablicy informacyjnej, że przy ul. Kwiatowej jest przejście graniczne

w kierunku do Skalnego Miasta Burmistrz Mieroszowa poinformował, że w tym

temacie  wystąpi  do  zarządcy  drogi  z  prośbą  o  zamieszczenie  odpowiedniego

oznakowania.

W  związku  z  pytaniem  Radnej–  Pani  Katarzyny  Wolskiej  czy  jest  jakaś

informacja z RGZW dotycząca naprawy murku oporowego potoku Sokołowiec w

Sokołowsku, Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że

nie może powiedzieć nic innego co na poprzedniej sesji. Tutaj sytuacja nie uległa

zamianie.  RGZW potwierdziło  konieczność  wykonania  napraw,  ale  nie  podało

terminu realizacji.

W związku z prośbą  Radnej – Pani Justyny Pichowicz  o zainteresowanie się

posesją Państwa Olszamowskich ponieważ jest ona bardzo zdewastowana przez

osoby z zewnątrz, Burmistrz Mieroszowa poinformował, że jest to nieruchomość

prywatna i jedyne co gmina może zrobić w tej sytuacji  to wystąpić do rodziny

Pana  Olszamowskiego  z  prośbą  o  jej  zabezpieczenie,  ewentualnie  do  nadzoru

budowlanego.

W  związku  z  prośbą  Radnego  –  Pana  Ryszarda  Sierakowskiego o

spowodowanie uruchomienia jednego kursu komunikacji do sołectwa Łączna dla

mieszkańców i turystów, Burmistrz Mieroszowa poinformował, że wystąpi w tej

sprawie do przewoźników.
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Ad.17.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  apel  Rady,  który  będzie

przekazany do Starosty Wałbrzyskiego w sprawie budowy zakładu spopielania

zwłok.  Ponadto  Przewodniczący  poinformował  Radnych  o  zaproszeniu

Publicznego Gimnazjum w Mieroszowie na Wieczór Filmowy.

Burmistrz  Mieroszowa poinformował  o  uroczystym  otwarciu  sali

widowiskowej  w  Mieroszowskim  Centrum  Kultury,  które  odbędzie  się  12

lipca br.

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła uwagę na przepełnione kosze 

na śmieci przy ul. Kwiatowej w Mieroszowie.

Burmistrz Mieroszowa odnosząc się do uwagi Radnej poinformował, 

że zostanie zlecone czyszczenie koszy.

Ad.18.Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej

– Pan    Ryszard Gubernat zamknął LVII sesję Rady Miejskiej.

Protokołowała :

A. Podgórska
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